

This Certificate of Registration acknowledges

Company Name

Unified Social Credit Identifier:

Certified Address:

Registration Address:

(The Registered Address is provided for legal entity identification only and is excluded from the audit and certification scope, unless it is identical to, or forms an integral part of, the Certified Site Address)

is registered as a <<Cert Structure>> quality management system in conformance with

AS 9100D:2016

Quality Management Systems – Requirements for Aviation, Space, and Defense Organizations

The audit was conducted in accordance with the requirements of AS9104/1:2012-1

PRI CertificationSM is accredited under the ICOP Scheme.

The certified organization must acceptably complete periodic surveillance audits in order to maintain the validity of this certificate.

The information of this certificate can be found on the official website of the Certification and Accreditation Administration of the P.R.C. (www.cnca.gov.cn) and PRI(Beijing) Certification Co., Ltd. official website(<https://www.p-r-i.org.cn/registrar/>).

Scope of Certification:

<<Scope>>



Edward Maschmeier
Vice President of PRI Certification

Number: F-061-YY-Q-XXX-RX-04

Issued: DD-MM-YYYY

Re-Issued: DD-MM-YYYY

Expires: DD-MM-YYYY

 PRISM Certification
PERFORMANCE REVIEW INSTITUTE

Central Function <<Address1 >>	Scope:
<<Address 2>>	Scope:
<<Address 3>>	Scope:




Edward Maschmeier
Vice President of PRI Certification

Number: F-061-YY-Q-XXX-RX-04
Issued: DD-MM-YYYY
Re-Issued: DD-MM-YYYY
Expires: DD-MM-YYYY

兹证明

公司中文名称

社会统一信用代码:

认证场所地址:

注册地址:

(注册地址仅用于展示法律实体信息。除非企业注册地址与认证地址完全相同, 或作为认证地址的一部分, 否则不纳入审核和认证范围)

建立的质量管理体系符合下列标准, 按照[认证结构]质量管理体系予以注册

AS 9100D:2016
质量管理体系——航空、航天和国防组织的要求

审核依据 AS9104/1:2012-1 的要求进行
PRI CertificationSM 在 ICOP 方案下获得认可
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效;
证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 及普励 (北京) 认证有限责任公司官方网站
(<https://www.p-r-i.org.cn/registrar/>) 上查询

认证范围:

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

证书编号: F-061-YY-Q-XXX-RX-04

发证日期: YYYY 年 MM 月 DD 日

重新发证日期: YYYY 年 MM 月 DD 日

有效期至: YYYY 年 MM 月 DD 日



Edward Maschmeier
Vice President of PRI Certification

职能中心 <<地址 1 >>	范围:
<<地址 2>>	范围:
<<地址 3>>	范围: